

Dear Victoria University Student,

The ECT test is coming up and Victoria University has a strict policy about what you are allowed to bring with you to the test venue.

ON THE DAY OF THE LISTENING, READING, AND WRITING TESTS YOU MUST BRING:	在考试中你<u>必须要</u>携带以下物品:
<ul style="list-style-type: none">• 3 pens (NOT PENCILS)• VU ID Card• Government ID Card• Radio receiver and earphones (you must have your own radio receiver and earphones and make sure that the batteries are fully charged – you will not be able to take any of the tests if you don't bring these with you)• Spare batteries	<ul style="list-style-type: none">• 3 枝笔 (不得使用铅笔答题)• 维多利亚大学学生证• 身份证• 收音机及耳机 (必须要确保每人一个收音机及一副耳机, 同时要确保收音机的电量是充足的——如果你不携带收音机及耳机, 你将不能参加任何考试)• 备用电池
ON THE DAY OF YOUR SPEAKING TEST, YOU MUST BRING:	CHINESE translation 口语考试当天, 考生必须携带:
<ul style="list-style-type: none">• VU ID Card• Government ID Card	<ul style="list-style-type: none">• 维多利亚大学学生证• 身份证

NOTE:

You CAN bring:

your eye glasses (the glasses case will be checked for banned items)

a drink (but there are NO toilet breaks)

注意: 考生允许携带眼镜 (无眼镜盒), 饮水 (考试中不允许去卫生间)

THESE ITEMS ARE BANNED FROM ALL TESTS	你不能携带以下物品进入考场:
<ul style="list-style-type: none">× Mobile phone or any electronic device× Smart WATCH× Pencil case× Bag× Books× Dictionaries× Papers or any kind of document× Coats/jackets or any other bulky items of clothing× Wallets× Money× Food	<ul style="list-style-type: none">× 移动电话及其他任何电子通讯设备× 智能手表× 铅笔盒× 包× 书× 词典× 纸及任何形式的文件× 外套/夹克及任何大件的衣物× 钱包× 钱× 食物

IMPORTANT! You will be disqualified from the test if you are found with any of these banned items in your possession during the test.

注意事项—在考场中严禁擅自携带上述物品。在考试中如果发现你携带上述物品, 你将被取消考试资格。

TEST TIMING INFORMATION

考试时间安排

Reading	60 minutes + 10 minutes transfer time
Listening	30-40 minutes +10 minutes transfer time NOTE: Each section is played TWICE
Writing	75 minutes

阅读	60 分钟+10 分钟誊写答案时间
听力	30-40 分钟+10 分钟誊写答案时间
写作	75 分钟
